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Geacht college,

Meer dan een jaar geleden dienden wij vragen in over de dieronvriendelijke 
omstandigheden op de maandelijkse vogelmarkt (juni tot en met augustus 
uitgezonderd) in Boskoop. Vorige maand ontvingen wij antwoord op deze vragen, in 
de vorm van een constateringsrapport, gebaseerd op een eenmalig bezoek van een 
gemeentelijk inspecteur. Een inspecteur trof onder andere bakken met te veel vogels 
aan (tegen het eigen reglement van de vogelmarkt Boskoop), en een handelaar die 
buiten de hal vogels kocht (ook tegen het reglement van de vogelmarkt). Ook sprak 
de inspecteur met de organisator van de vogelmarkt, die aangaf dat de NVWA 
afgelopen jaar geen controle heeft uitgevoerd. Ook kon de organisator niet 
uitsluiten dat er illegaal geroofde vogels worden verhandeld. 

De conclusie van de inspecteur in het constateringsrapport is dat verbeteringen 
mogelijk zijn, maar dat handhaven op dierenwelzijn niet nodig is. 

GroenLinks vindt dit onbegrijpelijk. Volgens het regelement van de Nederlandse 
Bond voor Vogelliefhebbers (NBvV) zijn toezichthouders op vogelmarkten verplicht 
toezicht te houden op de conditie en huisvesting van de te koop aangeboden 
vogels. Los van dat de verkoop van vogels in kleine kooien volgens GroenLinks per 
definitie onwenselijk is, zijn er duidelijk overtredingen geconstateerd. Dit sluit aan 
bij het eerdere onderzoek van Vroege Vogels en Stichting Papegaai, waaruit bleek 
dat vogels onder dieronvriendelijke omstandigheden worden vervoerd, gestald, en 
verkocht en dat er geen controle is op de informatie die door handelaren wordt 
gegeven. Uit onderzoek van de Dierenbescherming blijkt bovendien dat door deze 
markten illegaal handel in inheemse geroofde vogels in de hand wordt gewerkt. 



Wij stellen u daarom de volgende vragen:

- Bent u het met ons eens dat zowel uit uw eigen eenmalige inspectie als uit de 
verschillende onderzoeken van andere organisaties blijkt dat de vogelmarkt 
in Boskoop niet voldoet aan de (minimale) eisen voor dierenwelzijn?

- Bent u het dus met ons eens dat er onvoldoende handhaving op deze regels 
plaatsvindt op de vogelmarkt in Boskoop?

- Bent u bereid om proactiever te handhaven wat betreft het welzijn van de 
vogels?

Met vriendelijke groet,

GroenLinks Alphen aan den Rijn


